
 

 

 

 

 

 

 

 

Zápis z jednání komise životního prostředí ze dne 17.04.2023 
 

Komise se sešla ve složení:   
Ota Dračka, Elena Zichová, Antonín Vorel, Pavel Pertlík, Ing. Petr Strnad 
Omluven: nikdo 
Komise jednala ve velké zasedací síni MěÚ Benešov nad Ploučnicí. 
Čas jednání: zahájení v 17:00 hodin, ukončení jednání v 18:05 hodin. 

 

Projednáno bylo: 

 

 K již proběhlé akci Ukliďme Česko. Akce se uskutečnila v sobotu 8. dubna 2023 od 9:00 hodin se srazem 
na náměstí. Většina účastníků si vyzvedla dodané silné pytle na odpad a pracovní ochranné rukavice. Po 
akci byla elektronickou cestou odeslána informace vedení města a členům KŽP s žádostí o zajištění 
odvozu pytlů se sebraným odpadem. KŽP děkuje Službám města za provedený svoz a likvidaci. Výjimkou 
je ale pytel, který byl v ulici Pod Táborským vrchem. Než byl svoz proveden, tento pytel, který byl 
postaven u lavičky, byl někým hozen do příkopu nad Horním zámkem a uklizené místo je opět plné 
odpadků. Proto KŽP navrhuje, umístit k lavičce odpadkový koš a dle možnosti dané místo monitorovat. 
 

 
 
KŽP dále doporučuje, aby odbor MIŽP dal podnět odboru ŽP děčínského magistrátu na majitele 
škvárového hřiště MCP Pham Đuc Thang a Nguyen Thi Nga za účelem neprodleného odstranění černé 
skládky na ploše škvárového hřiště, zejména podél plotu u cesty mezi hřišti a to včetně likvidace 
křídlatky. 
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 KŽP se 13.3.2023 dohodla, že projde prostor levého břehu Ploučnice u splavu nad Interkovem a sdělí 
radě Města své doporučení řešení daného prostoru v majetku města. Při pohledu do katastru 
nemovitostí bylo zjištěno, že levobřežní pozemky Města Benešov n/Pl. nesousedí s vodním dílem – 
jezem, tyto jsou v majetku bývalého majitele areálu Benaru 02 pana Jana Šámala. Jez není v katastru 
nemovitostí oddělen od vodního toku, který je v majetku České republiky se správcem Povodí Ohře, 
jsou zde tedy nevyjasněné vlastnické vztahy. Pokud je záměrem žadatele o koupi pozemků Města 
Benešov n/Pl. potřeba opravy jezu, pak by měl mít tyto vlastnické vztahy vyjasněny jak s Povodím Ohře, 
tak s panem Šámalem. Pro potřebu přístupu k levobřežní části jezu v případě manipulace s technikou a 
materiálem lze toto řešit běžným dočasným záborem potřebného místa, není tedy nezbytné prodání 
městského majetku, v tomto případě místo s dřevinami, které mají významný vliv na snížení hlučnosti 
od silnice II/262 a železniční tratě. Na přiložené katastrální mapě je městský pozemek vyznačen modře. 
Rozhodnutí o případném prodeji je ale výhradní záležitostí zastupitelstva. 

 

 
 

 K přeložce silnice I/13 v úseku Děčín – Manušice, byl KÚÚK dán termín k vyjádření se k EIA_ULK1123 od 
24.3.2023 s tím, že je zde 30 denní lhůta. Na uvedené téma mezi členy KŽP proběhla diskuse. Město 
Benešov n/Pl. stavbu nerozporuje, jen připomíná možné ohrožení vodních zdrojů pro město. 
 

 Nádrž Ovesná a obojživelníci. Nádrž je na pozemku v majetku Města Benešov n/Pl. Uvedená nádrž byla 
z části zavezena sutí a kameny. V řešení je zajištění bezpečnosti a případného dalšího využití. 

 
 
Zapsal:  Ota Dračka Dne: 17.04.2023 


